
Országgyűlési képviselő

Iromány száma: K/2407.

Benyújtás dátuma: 2022-12-18 11:37

Parlex azonosító: WPEAD88D0001

Címzett: Kövér László, az Országgyűlés elnöke
Benyújtó: Dr. Vadai Ágnes (DK) 

Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Polt Péter, legfőbb ügyész 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Szabályos volt a tao-pénz felhasználás Felcsúton, ahol 
ifjúsági sportszálláshely helyett felnőttbarát szállodát építettek?" 

Tisztelt Legfőbb Ügyész Úr!

A 444.hu portálon megjelent „Ifjúsági sportszállásra kértek 11 milliárd támogatást, felnőttbarátként
hirdetett 4 csillagos hotelt építettek belőle Felcsúton„ című cikk szerint nem csaptak nagy hírverést
neki,  de  újabb  impozáns  épülettel  gazdagodott  nemrég  Felcsút.  Eredetileg  ifjúsági
sportszálláshelynek  indult,  aztán  a  focicentrum  mellett  a  földből  egy  felnőttbarátként  hirdetett
(vagyis zsibongó gyerekektől mentes pihenést garantáló), elegáns szálloda nőtt ki:

„A fent látható célra, vagyis ifjúsági sportszálláshelyre kérték Felcsúton a tao-pénzeket. Ez az a
finanszírozási forma, amikor az állam lemond róla, hogy egy cég a központi költségvetésbe fizesse
be a társasági adóját. Ehelyett megengedi, hogy a vállalkozás inkább egy általa kiválasztott, most
már csak sportcélú beruházásra terelje át adóforintjait.

A Felcsúti Utánpótlás Nevelésért Alapítvány (alapító: Orbán Viktor, kuratóriumi elnök: Mészáros
Lőrinc)  az  első  beadott  tervében  azt  írta,  hogy  „a  Felcsúti  Center  pályán  a  rendezvények
zavartalan lebonyolítása érdekében szükségesnek tartjuk az Ifjúsági Sport szálláshely megépítését.
A Szálláshely  közvetlen  a  Center  szomszédságában  épül  fel,  ezáltal  is  biztosítja  az  ide  érkező
vendégek kényelmes kiszolgálását.”

(…)

Tao-pénzt elvileg utánpótlás-nevelésre lehet fordítani. A labdarúgó-szövetséghez beadott tervekben
ott is van, hogy

„Ifjúsági  sportszálláshelyet  építtettünk  akadémiai  edzőtáborozáshoz.  (…)  az  ifjúsági  sport
szálláshely  a  hazai  és  nemzetközi  utánpótlás  korú  sportolók  edző  táboroztatásához  illetve  a



 
mérkőzések lebonyolításához szükséges szálláshelyeket biztosítja.”

A költségek másfél milliárd forintról indultak, a G7 viszont 2020 végén már 11 milliárd forintos
támogatást számolt össze a sportszálló költségeire.”

 

Kérdezem Önt:

Szabályos volt a tao-pénz felhasználás Felcsúton, ahol ifjúsági sportszálláshely helyett felnőttbarát
szállodát építettek?

 

Budapest, 2022. december 18.
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